

# 香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

**Délifrance**  
THE FRENCH BISTRO & BAKERY

Délifrance (HK) Ltd. – Délifrance  
(香港大學分店、機場1號分店及機場2號分店)  
Délifrance (HK) Ltd. - Délifrance  
(HKU Shop, IA Shop 1, and IA Shop 2)

銀獎  
Silver  
Award

餐飲業  
Restaurants

Délifrance (HK) Ltd.積極於營運過程推動環保，透過設立企業環保目標，提升員工環保意識，採購可持續的食材及可降解包裝物料，盡力於供應鏈及生產過程減少廢物，並選擇有相同理念之合作伙伴，及與顧客分享環保理念，冀盼能持續為環境保護盡一分力。

Délifrance (HK) Ltd. proactively implements green measures in its business operation. Through establishing corporate environmental targets, enhancing staff awareness, sourcing sustainable food ingredients and biodegradable packaging materials, the Company strives to reduce waste in its supply chain and manufacturing process. In addition, the Company also chooses business partners who share the same believe and shares its environmental values with customers, with a view to helping contribute a sustainable environment.



推出顧客自攜容器計劃，透過折扣優惠鼓勵顧客自備食物容器購買外賣。

Launching a “Bring Your Own Wrap” scheme with offer of discounts to encourage customers to bring their reusable food containers for takeaways.



採購可持續食品，如於機場分店使用獲海洋管理委員會 (MSC) 認證的魚塊。

Sourcing sustainable food items such as Marine Stewardship Council certified fish fillets for outlets at the airport.



在餐廳接近關門時間提供麵包產品折扣，並向非政府組織捐贈未經食用的麵包，避免日常浪費。

Offering discount for bakery products near the closing time of the restaurant and donating unconsumed bread to non-governmental organisations to avoid end-of-day waste.